

**30th Annual General Meeting
of Erste Group Bank AG
12 May 2023**

Comparison of the Articles of Association

<p>12.1</p>	<p>Mitglieder des Vorstands und des Aufsichtsrats müssen ausreichend fachlich und persönlich qualifiziert sein und die gesetzlichen Voraussetzungen erfüllen. Vorstandsmitglieder dürfen im Zeitpunkt ihrer Bestellung nicht älter als 65 Jahre sein. Die Funktion eines Aufsichtsratsmitglieds endet jedenfalls mit dem Ablauf der ordentlichen Hauptversammlung, die über die Entlastung für das Geschäftsjahr beschließt, in dem das Aufsichtsratsmitglied sein 74. Lebensjahr vollendet hat. Dies gilt auch dann, wenn dessen Funktionsperiode gemäß Hauptversammlungsbeschluss oder Satzung (Punkt 15.3) über diesen Zeitpunkt hinausreicht. Vorstandsmitglieder dürfen nicht Mitglieder des "VEREIN - DIE ERSTE österreichische Spar-Casse Privatstiftung" sein.</p>	<p>Members of the Management Board and the Supervisory Board have to be sufficiently qualified with regard to their knowledge and their person and must meet the statutory requirements. At the time of their appointment Management Board members must not be older than 65 years. The term of office of a member of the Supervisory Board shall in any case end with the close of the annual shareholders' meeting resolving on the discharge for the business year in which such Supervisory Board member has reached the age of 74. This also applies if their term of office extends beyond this date in accordance with the resolution of the shareholders' meeting or the articles of association (section 15.3). Management Board members must not be members of the "VEREIN - DIE ERSTE österreichische Spar-Casse Privatstiftung".</p>
--------------------	---	---